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Protokół Nr 10.2024
z posiedzenia Komisji budżetu, finansów, rozwoju gospodarczego i promocji powiatu 

odbytego w dniu 26 września 2024 r. godz. 7:45

z przebiegu posiedzenia odzwierciedlający przebieg obrad przez ujęcie sensu wypowiedzi, treści 
zgłoszonych wniosków, czy odnotowania zgłoszenia pisemnego stanowiska.

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia.
Posiedzenie otworzyła pani Małgorzata Jalowska - Wiceprzewodnicząca Komisji. Na wstępie powitała 
wszystkich członków komisji, jak również osoby zaproszone.
Posiedzenie rozpoczęte o godz. 7.52.

\N posiedzeniu Komisji budżetu, finansów, rozwoju gospodarczego i promocji powiatu uczestniczyło 7 
członków komisji na ogólną liczbę 10 według załączonej listy obecności, stanowiącej załącznik nr 1 do 
niniejszego protokołu. Brak pana M. Grudnik, M. Majcher, T. Staniek - nieobecność 
nieusprawiedliwiona.

Ponadto w posiedzeniu udział wzięły osoby zaproszone zgodnie z załącznikiem nr 2 do niniejszego 
protokołu.

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Pani Wiceprzewodnicząca poinformowała, iż protokół z poprzedniego posiedzenia był wyłożony do 
wglądu przed posiedzeniem, w związku z powyższym zapytał, czy są uwagi do jego treści.

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał, kto jest za przyjęciem ww. protokołu.

Protokół z poprzedniego posiedzenia został przyjęty jednogłośnie.
W głosowaniu udział wzięło 7 członków komisji na ogólną liczbę 10.

ZA (7) Aneta Bławat, Hubert Gawlik, Małgorzata Jalowska, Bożena Kornacka, Rafał Schab, Marcin 
Wróblewski, Kazimierz Żółtek.

Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Wobec zrealizowania niniejszego punktu pani Wiceprzewodnicząca poinformowała o przejściu do 
kolejnego punktu posiedzenia.

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad.
Pani Wiceprzewodnicząca przedstawiła proponowany porządek posiedzenia, a następnie zapytała, czy 
są uwagi.

Proponowany porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu:
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a) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Opatowskiego na lata 2024-2028,
b) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2024 rok, 
c) w sprawie przyjęcia przedsięwzięcia do realizacji oraz złożenia wniosku o dofinansowanie 
w ramach programu priorytetowego „Wymiana źródeł ciepła i poprawa efektywności 
energetycznej szkół7' pn.: „Termomodernizacja i poprawa efektywności energetycznej szkół na 
terenie Powiatu Opatowskiego".

5. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu:

a) w sprawie powierzenia Powiatowi Sandomierskiemu zadania w zakresie organizacji 
przewozów o charakterze użyteczności publicznej w powiatowych przewozach pasażerskich,

b) w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności przesyłu na nieruchomości 
stanowiącej własność Powiatu Opatowskiego.

6. Sprawy organizacyjne.
7. Zamknięcie posiedzenia.

W wyniku braku uwag pani Wiceprzewodnicząca zapytała, kto jest za przyjęciem zaproponowanego 
porządku obrad.

Powyższy porządek posiedzenia w głosowaniu jawnym został przyjęty jednogłośnie.
W głosowaniu udział wzięło 7 członków komisji na ogólną liczbę 10.

ZA (7) Aneta Bławat, Hubert Gawlik, Małgorzata Jalowska, Bożena Kornacka, Rafał Schab, Marcin 
Wróblewski, Kazimierz Żółtek.

Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

Kontynuując pani Wiceprzewodnicząca przeszła do realizacji kolejnego punktu posiedzenia.

Ad. 4. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu:
a) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2024-2028.

Pani Przewodnicząca obrad udzieliła głosu pani Zofii Rusak - Skarbnikowi Powiatu, która 
szczegółowo omówiła projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Opatowskiego na lata 2024-2028 stanowiący załącznik nr 5 do 
niniejszego protokołu.

Następnie pani Wiceprzewodnicząca zapytała, czy są pytania lub uwagi.

Wobec braku głosów pani Wiceprzewodnicząca poddała pod głosowanie projekt powyższej 
uchwały pytając, kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem.
Ww. projekt uchwały w głosowaniu jawnym został zaopiniowany jednogłośnie pozytywnie.
W głosowaniu udział wzięło 7 członków komisji na ogólną liczbę 10.

ZA (7) Aneta Bławat, Hubert Gawlik, Małgorzata Jalowska, Bożena Kornacka, Rafał Schab, 
Marcin Wróblewski, Kazimierz Żółtek.

Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.
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b) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego za 2024 rok.

Pani Przewodnicząca obrad udzieliła głosu pani Zofii Rusak - Skarbnikowi Powiatu, która 
szczegółowo omówiła projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 
Powiatu Opatowskiego za 2024 rok stanowiący załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. Pani 
Skarbnik wskazała, iż całość jest powiązana z WPF, którą przedstawiała wcześniej.

Następnie pani Wiceprzewodnicząca zapytała, czy są pytania lub uwagi.

Wobec braku głosów pani Wiceprzewodnicząca poddała pod głosowanie projekt powyższej 
uchwały pytając, kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem.

Ww. projekt uchwały w głosowaniu jawnym został zaopiniowany jednogłośnie pozytywnie. 
W głosowaniu udział wzięło 7 członków komisji na ogólną liczbę 10.
ZA (7) Aneta Bławat, Hubert Gawlik, Małgorzata Jalowska, Bożena Kornacka, Rafał Schab, 
Marcin Wróblewski, Kazimierz Żółtek.

Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.

c) w sprawie przyjęcia przedsięwzięcia do realizacji oraz złożenia wniosku o dofinansowanie 
w ramach programu priorytetowego „Wymiana źródeł ciepła i poprawa efektywności 
energetycznej szkół" pn.: „Termomodernizacja i poprawa efektywności energetycznej szkół na 
terenie Powiatu Opatowskiego".

Pani Przewodnicząca obrad udzielił głosu pani Anicie Tutak - Skórskiej kierownikowi Wydziału 
Inwestycji i Rozwoju Powiatu, która omówiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia 
przedsięwzięcia do realizacji oraz złożenia wniosku o dofinansowanie w ramach programu 
priorytetowego „Wymiana źródeł ciepła i poprawa efektywności energetycznej szkół" pn.: 
„Termomodernizacja i poprawa efektywności energetycznej szkół na terenie Powiatu 
Opatowskiego". Poinformowała, iż został ogłoszony nabór wniosków o dofinansowanie dla 
działania dot. wymiany źródeł ciepła i poprawa efektywności energetycznej szkół w ramach 
Krajowego Planu Odbudowy i Zwiększania Odporności Komponent B „Zielona energia 
i zmniejszanie energochłonności", przedmiotem którego jest wsparcie projektów związanych 
z poprawą efektywności energetycznej i/lub wymianie/modernizacji źródeł ciepła wraz 
z możliwością zastosowania odnawialnych źródeł energii w budynkach szkół. Wskazała, iż 
Powiat Opatowski zamierza złożyć wniosek o dofinansowanie projektu pod nazwą: 
„Termomodernizacja i poprawa efektywności energetycznej szkół na terenie Powiatu 
Opatowskiego". Projekt obejmować będzie 4 powiatowe placówki oświatowe: Zespół Szkół Nr 
1 w Opatowie, Zespół Szkół Nr 2 w Opatowie, Zespół Szkół w Ożarowie im. Marii Skłodowskiej- 
Curie Osiedle w Ożarowie, Specjalny Ośrodek Szkolno - Wychowawczego w Jałowęsach.

Pani kierownik wskazała, że najprawdopodobniej 2 placówki nie uzyskają dofinansowania będą 
to: ZS Nr 2 w Opatowie i ZS w Ożarowie, z uwagi na fakt, że nie osiągnęłyby rezultatu 
efektywności. Natomiast 2 kolejne tj. ZS Nr 1 w Opatowie i SOSW w Jałowęsach osiągną ten 
wskaźnik, który będzie znacząco wysoki. Ogłoszenie o naborze zostało przedłużone. Wnioski 
będą przyjmowane od 14.10.2024 r. i z informacji jaką posiada pani kierownik-„kto pierwszy 
ten lepszy".
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Pan Marcin Wróblewski zapytał, czy dofinansowanie będzie pozyskiwane NFOŚiGW?

Pani kierownika powiedziała, iż środki będą pochodzić c KPO, który dysponuje środki 
z NFOŚiGW.

Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.

Następnie pani Przewodnicząca obrad zapytała, czy są pytania lub uwagi.

Wobec braku głosów pani Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie przyjęcia przedsięwzięcia do realizacji oraz złożenia wniosku o dofinansowanie 
w ramach programu priorytetowego „Wymiana źródeł ciepła i poprawa efektywności 
energetycznej szkół" pn.: „Termomodernizacja i poprawa efektywności energetycznej szkół na 
terenie Powiatu Opatowskiego", pytając, kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem.

Powyższy projekt uchwały w głosowaniu jawnym został jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowany.
W głosowaniu udział wzięło 7 członków komisji na ogólną liczbę 10.
ZA (7) Aneta Bławat, Hubert Gawlik, Małgorzata Jalowska, Bożena Kornacka, Rafał Schab, 
Marcin Wróblewski, Kazimierz Żółtek.

Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.

Następnie pani Przewodnicząca obrad przeszła do realizacji kolejnego punktu posiedzenia.

Ad. 5. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu:

a) w sprawie powierzenia Powiatowi Sandomierskiemu zadania w zakresie organizacji 
przewozów o charakterze użyteczności publicznej w powiatowych przewozach pasażerskich. 

Pani Przewodnicząca obrad udzieliła głosu pan Tadeuszowi Bieniek - kierownikowi Wydziału 
Komunikacji, Transportu i Dróg, który omówił projekt uchwały w sprawie powierzenia 
Powiatowi Sandomierskiemu zadania w zakresie organizacji przewozów o charakterze 
użyteczności publicznej w powiatowych przewozach pasażerskich.
Pan Kierownik wskazał, iż pismem z dnia 5 sierpnia 2024 r., znak: KT.7140.3.2024 Powiat 
Sandomierski zwrócił się z propozycją zorganizowania przewozów w ramach publicznego 
transportu zbiorowego w powiatowych przewozach pasażerskich w granicach 
administracyjnych Powiatu Sandomierskiego, Powiatu Opatowskiego i Powiatu 
Ostrowieckiego. Przepisy szczególne wskazują, że powiatowe przewozy pasażerskie mogą być 
wykonywane w ramach publicznego transportu zbiorowego w granicach administracyjnych 
powiatów sąsiadujących, które zawarły stosowne porozumienie lub które utworzyły związek 
powiatów. Natomiast na organizatorem publicznego transportu zbiorowego, właściwym ze 
względu na obszar działania lub zasięg przewozów, jest powiat, któremu powierzono zadanie 
organizacji publicznego transportu zbiorowego na mocy porozumienia między powiatami - na 
linii komunikacyjnej albo sieci komunikacyjnej w powiatowych przewozach pasażerskich, na 
obszarze powiatów, które zawarły porozumienie. Przedmiotowe porozumienie dotyczyć 
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będzie powierzenia Powiatowi Sandomierskiemu przez Powiat Opatowski zadania z zakresu 
organizacji przewozów o charakterze użyteczności publicznej w zakresie publicznego 
transportu zbiorowego w powiatowych przewozach pasażerskich na linii komunikacyjnej:

1) Ostrowiec Świętokrzyski - Sandomierz - Ostrowiec Świętokrzyski przez Opatów.

Organizowanie, zarządzanie, funkcjonowanie oraz finansowanie przewozów o charakterze 
użyteczności publicznej na powierzanym zadaniu realizowane będzie przez Organizatora tych 
przewozów - Powiat Sandomierski, który to zadanie powierzył Przedsiębiorstwu Komunikacji 
Samochodowej w Ostrowcu Świętokrzyskim S.A.

Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.

Pani Przewodnicząca obrad zapytała, czy ktoś ma jakieś pytania bądź uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały.

Wobec braku uwag i pytań pani Przewodnicząca obrad przeszła do realizacji kolejnego punktu 
posiedzenia.

b) w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności przesyłu na nieruchomości 
stanowiącej własność Powiatu Opatowskiego.

Pani Przewodnicząca obrad udzieliła głosu panu Rajmundowi Bańcer- kierownikowi Wydziału 
Gospodarki Nieruchomościami, który omówił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
ustanowienie odpłatnej służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 
Opatowskiego.
Pani Kierownik wskazał, iż przedsiębiorca zwrócił się do Powiatu Opatowskiego z wnioskiem o 
ustanowienie za wynagrodzeniem służebności przesyłu na części nieruchomości stanowiącej 
własność Powiatu Opatowskiego, położonej w obrębie 0001 Opatów o numerze ewidencyjnym 
600/9, dla której Sąd Rejonowy w Opatowie, prowadzi księgę wieczystą byłego internatu ZS Nr 
2 w Opatowie. Wnioskowana służebność przesyłu obejmuje pas gruntu o długości 96,00m oraz 
szerokość 0,50 m i polegać będzie na korzystaniu z nieruchomości w szczególności na prawie 
do utrzymywania na nim urządzeń i instalacji elektroenergetycznych, dystrybucji/przesyłu 
energii elektrycznej za ich pośrednictwem, prawie dostępu i dojazdu (całodobowego) do nich 
z niezbędnym sprzętem, usuwania awarii, dokonywania napraw, wykonywania czynności 
eksploatacyjnych, w tym modernizacji, konserwacji, kontroli, przeglądów, przebudowy, 
remontu, rozbudowy i demontażu. Wysokość opłaty za udostępnienie określona zostanie przez 
uprawnionego rzeczoznawcę majątkowego, który na zlecenie PGE Dystrybucja Spółka Akcyjna, 
sporządzi operat szacunkowy określający wartość służebności przesyłu w celu ustanowienia 
jednorazowego wynagrodzenia.
Na koniec pan kierownik reasumując podkreślił, iż ustanowienie służebności będzie 
zakończone aktem notarialnym, a opłata z tego tytułu będzie jednorazowa.

Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.

Pani Przewodnicząca obrad zapytała, czy ktoś ma jakieś pytania bądź uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały.
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Wobec braku uwag i pytań pani Przewodnicząca obrad przeszła do realizacji kolejnego punktu 
posiedzenia.

Ad. 6. Sprawy organizacyjne.
Pani Przewodnicząca obrad zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos w realizowanym punkcie.
Nikt nie zabrał głosu, wobec czego przeszedł do realizacji ostatniego punktu posiedzenia.

Ad. 7. Zamknięcie posiedzenia.
Pani Przewodnicząca obrad podziękowała zebranym osobom za przybycie i zamknęła posiedzenie 
komisji.
Na tym posiedzenie zakończono (godz. 08:21).

Wiceprzewodnicząca Komisji 
budżetu, rozwoju gospodarczego i promocji powiatu

Małgorzata Jalowska
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